



Approval of the audited Financial Statements for the year 2023

We would like to inform that the Board of Directors of Raysut Cement Company (SAOG) held their meeting on 29 February 2024 and approved the audited financial statements for the year ended 31 December 2023, subject to approval of shareholders in Annual General Meeting scheduled to be held on 24 March 2024.

- ✓ The parent company has incurred a loss of RO 2,723,227 in the year 2023 in comparison to a loss of RO 93,761,468 in last year; and
- ✓ the Group has incurred a consolidated loss of RO 5,079,253 during the year 2023 versus a loss of RO 97,634,724 in last year, details are as follows:

	Parent Company - Standalone			Group – Consolidated		
	31-Dec-2023	31-Dec-2022	Change %	31-Dec-2023	31-Dec-2022	Change %
	RO	RO		RO	RO	
					(Restated)	
Total Revenue	37,466,578	45,363,346	(17.41)	65,542,919	69,079,337	(5.12)
Total Expenses	(41,842,716)	(87,375,786)	52.11	(72,599,512)	(125,426,396)	42.12
Investment and other (expenses) / income	1,756,843	(51,749,028)	103.39	2,111,836	(41,281,207)	105.12
(Loss) for the year before tax	(2,619,295)	(93,761,468)	97.21	(4,944,757)	(97,628,266)	94.94
Release of tax	(103,932)	-	-	(134,496)	(6,458)	(1,982.60)
(Loss) for the year after tax	(2,723,227)	(93,761,468)	97.1	(5,079,253)	(97,634,724)	(94.80)

Further, we would like to inform to the shareholders that there is a change in the loss for the Parent Company and Group for the year 2023 as compared to initial un-audited results declared on 15 January 2023, we would like to explain below the reasons for the change in loss:

	Initial un-audited financial statements	Audited financial statements	Difference
	2023		
	RO	RO	RO
Parent Company – standalone			
Total net loss for the year	(2,649,336)	(2,723,227)	(73,891)
Group- consolidated			
Total net loss for the year	(5,196,457)	(5,079,253)	117,204

The above difference is due to the adjustments made in the group and subsidiary companies i.e.

1. In Parent company, provision made related to ECL and other expenses.
2. In Duqm Cement Factory LLC reversal of additional provision charged.

The above changes were discussed and approved during the board meeting and were reviewed by the Audit Committee and the external auditors.

This clarification is meant for the stakeholders of the Group.

Tarek Talaat
Chief Executive Officer
Officer



Salman Haider Malik
Acting Chief Financial



شركة ريسوت للأسمنت ش.م.ع.ع
Raysut Cement Company S.A.O.G

إعتماد البيانات المالية المدققة للعام المالي 2023

نود إحاطتكم علماً بأن مجلس إدارة شركة ريسوت للأسمنت (ش م ع ع) قد عقد إجتماعاً بتاريخ 29 فبراير 2023 واعتمد البيانات المالية المدققة للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2023 و التي تخضع لموافقته المساهمين في الاجتماع السنوي المقرر عقده في 24 مارس 2023.

تكدت الشركة الأم خسارة قدرها 2,723,227 ريال عماني في عام 2023 مقابل خسارة قدرها 93,761,46 ريال عماني في عام 2022 وتكدت المجموعة خسارة موحدة بمبلغ 5,079,253 ريال عماني في عام 2023 مقابل 97,634,724 ريال عماني في عام 2022 ، التفاصيل على النحو التالي:

المجموعة- الموحدة			الشركة الأم مستقل			
% التغيير	2022	2023	% التغيير	2022	2023	
	ريال عماني	ريال عماني		ريال عماني	ريال عماني	
	(معاد ذكره)					
	69,079,337	65,542,919	(17.41)	45,363,346	37,466,578	إجمالي الإيرادات
42.12	(125,426,396)	(72,599,512)	52.11	(87,375,786)	(41,842,716)	إجمالي المصاريف
105.12	(41,281,207)	2,111,836	103.39	(51,749,028)	1,756,843	استثمار وإيرادات أخرى
94.94	(97,628,266)	(4,944,757)	97.21	(93,761,468)	(2,619,295)	(الخسائر) للسنة قبل الضريبة
(1,982.60)	(6,458)	(134,496)	-	-	(103,932)	الضريبة
(94.80)	(97,634,724)	(5,079,253)	97.1	(93,761,468)	(2,723,227)	(الخسائر) للسنة بعد الضريبة

علاوة على ذلك ، نود إبلاغ المساهمين بوجود تغيير في خسارة الشركة الأم والمجموعة لعام 2023 بالمقارنة مع النتائج الأولية غير المدققة المعلنة في 15 يناير 2023 ، نود أن نوضح أدناه أسباب التغيير في الخسارة:

الفرق	البيانات المالية المدققة	البيانات المالية الأولية الغير مدققة	
	2023		
	ريال عماني		
			الشركة الأم - مستقل
(73,891)	(2,723,227)	(2,649,336)	إجمالي صافي الخسائر للسنة
			المجموعة - الموحدة
117,204	(5,079,253)	(5,196,457)	إجمالي صافي الخسائر للسنة

يعود الفرق أعلاه إلى التعديلات التي تم إجراؤها والمتعلقة بالآتي
1 - في الشركة الأم، تم إعداد تخصيصات تتعلق بتكاليف الخسارة المتوقعة على القروض والمصاريف الأخرى.
2 - في مصنع الأسمنت دقم، تم إلغاء التخصيص الإضافي المحسوب.
وهذه التغييرات المذكورة أعلاه تمت مناقشتها واعتمدها في اجتماع مجلس الإدارة كما تمت مراجعتها من قبل لجنة التدقيق والمدقق الخارجي.

هذا ما لزم توضيحه لأصحاب المصلحة في المجموعة.

سلمان حيدر مالك
القائم بأعمال المدير المالي



طارق طلعت
الرئيس التنفيذي